

Title (en)

Foldable tent usable as a hooded cape and fittable on a rucksack.

Title (de)

Faltbares Zelt, das als Pelerine verwendbar und auf einen Rucksack anlegbar ist.

Title (fr)

Tente pliante utilisable en pèlerine et adaptable sur un sac à dos.

Publication

**EP 0031860 A1 19810715 (FR)**

Application

**EP 79401049 A 19791220**

Priority

EP 79401049 A 19791220

Abstract (en)

The tent can, in particular, be fitted onto a framed rucksack. It comprises a first tent-fabric surface (1) and a second tent-fabric surface (2) extending, respectively, on either side of the rucksack, the latter being placed on the ground and the frame (4) forming the support frame for the tent. The first surface (1) comprises an opening equipped with a hood (12) for the device to be used as a hooded cape. Applications to rucksacks used for walking, and particularly for use in mountain areas. <IMAGE>

Abstract (fr)

La tente peut particulièrement s'adapter sur un sac à claie. Elle comprend une première surface de toile de tente (1) et une seconde surface de toile de tente (2) s'étendant respectivement de part et d'autre du sac, celui-ci étant posé à terre et la claie (4) constituant le cadre support de la tente. La première surface (1) comprend une ouverture munie d'une capuche (12) pour une utilisation du dispositif en pèlerine. Applications aux sacs utilisés en randonnée, et notamment en montagne.

IPC 1-7

**A45F 4/04**

IPC 8 full level

**A45F 4/02** (2006.01); **A45F 4/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A45F 4/02** (2013.01); **A45F 4/04** (2013.01)

Citation (search report)

- FR 476267 A 19150722 - CHRISTIAN HAMILTON GRAY [GB]
- FR 2331301 A1 19770610 - VISCARO PIERRE [FR]
- CH 225682 A 19430215 - NYGREN CAJS MARIE [SE]
- US 4151616 A 19790501 - LARSEN CHARLES H [US]
- CH 244217 A 19460831 - SCHWOB & CIE AG [CH]

Cited by

GB2197582A; US4605029A; DE10000764B4; US4792040A; WO8707820A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0031860 A1 19810715**

DOCDB simple family (application)

**EP 79401049 A 19791220**